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Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. november 17-én, 
csütörtökön 18.00 órakor megtartott testületi ülésén.  
 
 
12/2011. (XI.18.) számú rendelet: 6/1995. (XI.28.) közterület használati rendelet módosítása. 
13/2011. (XI.18.) számú rendelet: 2011. évi költségvetési előirányzat módosítása. 
14/2011. (XI.18.) számú rendelet: 5/2011. (IV.13.) SZMSZ módosítása. 
 
 
80/1/2011.(XI.17.) számú határozat: Háziorvosi beszámoló elfogadása. 
81/1/2011.(XI.17.)számú határozat:  Védőnői beszámoló elfogadása. 
82/1/2011.(XI.17.)számú határozat:  Gárdonyi Géza művelődési ház vezetője által készített  

         beszámoló elfogadása. 
83/2011.(XI.17.)számú határozat: Duplex 2003. Bt. terület vásárlásra benyújtott kérelmének  
            elutasítása. 
84/2011.(XI.17.)számú határozat: III. negyedévi gazdálkodásról szóló tájékoztató elfogadása. 
85/2011.(XI.17.)számú határozat: 2012. évi koncepció elfogadása. 
86/2011.(XI.17.)számú határozat: 2012. évi belső ellenőrzési ütemterv elfogadása. 
87/2011.(XI.17.)számú határozat: Veresegyházi Meseliget bölcsöde III. ütem megvalósítására  
            benyújtandó pályázat támogatása. 
88/2011.(XI.17.)számú határozat: 2013 évtől kezdődően a Meseliget bölcsödébe történő  

        gyermekek küldésének elutasítása. 
89/2011.(XI.17.)számú határozat: Volentics Gyula támogatás iránti kérelmének elnapolása.  
90/2011.(XI.17.)számú határozat:  Óvodai tornaszoba bérbeadásával kapcsolatos döntés. 
91/2011.(XI.17.)számú határozat:  Pedagógus Szakszervezet felhívásának megtárgyalása. 
92/2011.(XI.17.)számú határozat:  Jobbik Magyarországért Mozgalom megkeresésének  
                                                        elutasítása. 
93/2011.(XI.17.)számú határozat: Wildmann Erika képviselő érintettségének elfogadása  

        művelődési ház vezetői állás pályázat kapcsán. 
94/2011.(XI.17.)számú határozat: Gárdonyi Géza Művelődési Ház vezetői állására benyújtott  

        pályázatokkal kapcsolatos döntés.  
95/2011.(XI.17.)számú határozat:  ZÁRT ülés keretében hozott határozat : Polgármester  

         kérelmének elfogadása, mely szerint társadalmi  
         megbízatásban kívánja ellátni a továbbiakban a tisztségét. 

96/2011.(XI.17.)számú határozat:  Polgármester részére tiszteletdíj megállapítása. 
97/2011.(XI.17.)számú határozat:  Polgármester részére költségátalány megállapítása. 
98/2011.(XI.17.)számú határozat:  Polgármester munkaidejének meghatározása. 
99/2011.(XI.17.)számú határozat:  ZÁRT ülés keretében hozott határozat:   
                  Vácrátót, 057/13 hrsz-ú ingatlan vételi ajánlatának  

         elfogadása. 
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Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. november 17-én, 
csütörtökön 18.00 órakor megtartott testületi ülésén.  
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  
   2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza  polgármester 
   Papp István   alpolgármester 
   Bolvári Attila   képviselő 
   Csonka Ferencné  képviselő 
   Horváth Mátyás  képviselő    
   Monori Szilárd  képviselő 
   Wildmann Erika  képviselő 
 
   Matyó Anikó   jegyző 
 
Meghívott vendég: Kissné Strihó Mária  védőnő 
   Dr. Kovács Péter  háziorvos 
    
Jegyzőkönyv-vezető:     Mikes Nóra   igazgatási előadó 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 
Képviselő-testület 7 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Wildmann 
Erika képviselőt a jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat, azzal a 
módosítással, hogy a 6. napirendi pontként a 2011. évi költségvetési előirányzat módosítást 
tárgyalják. Az egyebek napirendi pontok közül az MVM Kft. és az ELMÜ Nyrt. ajánlatait 
elnapolják, mivel az egyik már nem a másik pedig még nem aktuális téma. 
  
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére és a módosított napirendi pontokra 
tett javaslatot egyhangú 7 igen szavazattal elfogadta.  
 
A Képviselő-testületi ülésről, lakossági részről, videofelvétel készül. 
 
Napirendi pontok: 
1./ A község egészségügyi ellátásának alakulásáról szóló beszámolók (háziorvos, védőnő, 
fogorvos). 
2./ Marton pékség közterület-használattal kapcsolatos kérelme. 
3./ Duplex 2003. Bt. képviselőjének közterület-használatra vonatkozó szerződésének 
felülvizsgálati kérelme. 
4./ Beszámoló a Gárdonyi Géza Művelődési Ház tevékenységéről. 
5./ Tájékoztató a III. negyedévi gazdálkodás eredményéről. 
6./ 2011. évi költségvetési előirányzat módosítása. 
7./ 2012. évi koncepció megtárgyalása. 
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8./ 2012. belső ellenőrzési ütemterv elfogadása. 
9./ Egyebek: 
- Veresegyház Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulása Társulási Tanács által, a 
KMOP-4.5.2-11 kódszámú kiírásra a „Meseliget bölcsöde bővítését szolgáló” pályázat 
benyújtásának támogatása. 
- Volentics Gyula támogatásiránti kérelmének ismertetése. 
- Lorencz Gabriella terembérleti díj mérséklése iránti kérelem. 
- Jobbik Magyarországért Mozgalom megkeresésének ismertetése. 
- Jakob Béla tulajdonában lévő Őrbottyán, 023/202 hrsz-ú ingatlanára kiadott 
környezetvédelmi működési engedély ismertetése. 
 
1./ Napirend: 
Tárgya: A község egészségügyi ellátásának alakulásáról szóló beszámolók (háziorvos, 
védőnő, fogorvos). 
 
Meghívott vendégek: Dr. Kovács Péter háziorvos, Kissné Strihó Mária védőnő és az R.H. 
Dental Bt. képviselője Huoranszki Máté 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a beszámolók írásban benyújtásra kerültek, 
melyet minden képviselőnek továbbítottak tájékoztatás céljából. Felkérte Dr. Kovács Pétert, 
hogy amennyiben szeretné, egészítse ki a beszámolóját szóban is. 
 
Dr. Kovács Péter háziorvos tájékoztatásként elmondta, hogy a váci mentőállomás irányítási 
központja bekerült Budapestre, onnan küldik ki a mentőket. Az ügyelet maradhatott a váci 
központban, így továbbra is Vácról jár ki az ügyeletes orvos. A változás ellenére a 104-es 
számon továbbra is hívhatóak a mentők. Egyre inkább beszűkülnek a betegek lehetőségei az 
ellátást illetően, már nem lehet akárhova menni ellátás végett. A Misszió Egészségügyi 
Központ is egyre nehezebb helyzetben van. 
 
Garamszegi Géza polgármester véleménye szerint jó döntést hozott a testület akkor, amikor 
nem csatlakozott a Misszió Egészségügyi Központhoz. Most nagy bajban lennének ha nem 
fogadná a vácrátóti lakosokat a Váci Kórház. 
 
Dr. Kovács Péter háziorvos közölte, hogy a Váci Kórház is egyre rosszabb helyzetben van, 
már érsebész sincsen, mivel felmondott. Megpróbálnak minél több szűrővizsgálatot helyben 
megoldani, ezért pl: ultrahang, melanóma szűrés, szemészet stb. szűrések szoktak lenni a 
háziorvosi rendelőben. A kormány megpróbál spórolni az egészségügyön, de véleménye 
szerint ez már a továbbiakban lehetetlen. A rokkantakat is megpróbálják visszaterelni a 
munkába, holott a fiataloknak sincs munkalehetőségük. 
 
Garamszegi Géza polgármester megköszönte az egészségügyi dolgozók ebben az évben és az 
eddigiekben végzett munkáját.  
 
Dr. Kovács Péter háziorvos megköszönte az Önkormányzat segítését a vérszállítás és az 
egészségnap lebonyolítása kapcsán egyaránt.  
 
Csonka Ferencné képviselő megköszönte Dr. Kovács Péter háziorvos tartalmas beszámolóját. 
Megkérdezte, hogy a körzeti ápolót hol lehet igényelni és ezért, kell-e fizetnie a lakosoknak 
vagy sem. 
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Dr. Kovács Péter háziorvos elmondta, hogy a gyógytornász a kisnémedi háziorvoshoz 
tartozik, de a jelentkezéseket nála lehet leadni, amit majd továbbít. A gyógytornász 14 
alkalommal megy ki a helyszínre, ezért nem kell fizetnie a betegnek.  
 
Wildmann Erika képviselő a beszámolóból kitűnik, hogy egyre növekszik a betegek száma. A 
daganatos megbetegedések száma is növekvő tendenciát mutat? 
 
Dr. Kovács Péter háziorvos kijelentette, hogy Vácrátóton egyre több a daganatos beteg, de 
egyre több a kardiológiai beteg is (40-50 éves korban a legjellemzőbb). Megpróbál utánajárni, 
hogy miből alakulnak ki a daganatos megbetegedések. Egyre több a cukorbetegek száma is a 
településen. 
 
Garamszegi Géza polgármester véleménye szerint a daganatos megbetegedések az izotóp 
telep miatt is kialakulhatnak. 
 
Papp István alpolgármester megköszönte dr. Kovács Péter háziorvos eddigi munkáját és kérte, 
hogy a továbbiakban is segítse a testület munkáját.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről további észrevétel nem volt a 
Képviselő-testület az alábbi határozatokat hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta:  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 80/1/2011. (XI. 17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a háziorvos beszámolóját a „község 
egészségügyi ellátásának alakulásáról” megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint 
elfogadja. 
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
 
Garamszegi Géza polgármester javasolta, hogy térjenek rá a védőnői beszámoló tárgyalására. 
Az írásban benyújtott anyagot mindenkinek megküldték, ami igen részletes volt. 
 
Wildmann Erika képviselő magasnak tartotta azon gyermeknek a számát, akiket tovább kellett 
küldeni különböző vizsgálatokra.  
 
Kissné Strihó Mária védőnő közölte, hogy a legtöbb gyermeknek mozgásszervi 
megbetegedése (ortopédiai) van.  
 
Garamszegi Géza polgármester  megjegyezte, hogy visszajelzések alapján a gyermekek 
mozgáskoordinációja igen rossz, de úgy tudja, hogy ez más településen is jellemző. Ez azért 
van, mert nem sportolnak eleget a gyerekek, ezért örül, hogy van karate, és sportjátékok a 
tornacsarnokban.  
 
Dr. Kovács Péter háziorvos elmondta, hogy gondot jelent az is, hogy sok az elhízott, lúdtalpas 
gyerek, és valóban az is gond, hogy nem mozognak eleget. Célszerű lenne a sportra 
ösztönözni a fiatalokat. 
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Csonka Ferencné képviselő megköszönte a védőnő által benyújtott részletes beszámolót. 
Sajnálja, hogy még a mai napig is nagyon sok családban a fejtetűvel kell foglalkozni, hiszen 
manapság nagyon hatásos szereket lehet vásárolni ezek megszüntetése érdekében. 
Megkérdezte, hogy a családok együttműködőek-e? 
 
Kissné Strihó Mária védőnő közölte, hogy a szülők egy darabig mindent megtesznek a 
probléma megoldása érdekében, de 1-2 hónap múlva általában kezdődik minden előről. A 
tetves gyerekeket a kezdetektől kezelni kell, csak így lehet hatékonyan tenni ellene.  
 
Dr. Kovács Péter háziorvos kijelentette, hogy a tetvesség nem a szegénységgel van 
összefüggésben, ez ettől teljesen független dolog.  
Elmondta, hogy az OEP eszközfejlesztési támogatást fog nyújtani a háziorvosoknak, melynek 
keretében számítógépet fognak beszerezni, mert a jelenlegiek már igen elavultak.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről további észrevétel nem volt a 
Képviselő-testület az alábbi határozatokat hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta:  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 81/1/2011. (XI. 17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a védőnő beszámolóját a „község 
egészségügyi ellátásának alakulásáról” megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint 
elfogadja. 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
 
Garamszegi Géza polgármester kérte a képviselőket, hogy térjenek rá a fogorvosi beszámoló 
tárgyalására. Az R.H. Dental Bt. képviselőjét Huoranszki Máté urat meghívták a testületi 
ülésre, de nem jött el és nem is jelzett vissza, hogy megjelenik-e az ülésen. 
A fogorvosi beszámolót kiküldték kérte a képviselőket, hogy mondják el véleményüket a 
beszámolóval kapcsolatban. 
 
Wildmann Erika képviselő túl rövidnek tartotta a beszámolót, nem derül belőle ki az sem, 
hogy hány beteget látott el a fogorvos éves szinten és mely ellátások hogyan alakulnak. Ebből 
képet lehetne kapni a lakosok egészségügyi ellátásáról.  
 
Papp István alpolgármester szerint, mivel a fogorvos képviselője nem jelent meg a mai ülésen 
és a kérdéseiket nem tudják feltenni neki, így nem javasolta a beszámoló elfogadását.  
 
Csonka Ferencné képviselő szerint azt is jó lenne tudni, hogy elegendő-e a heti két napos 
fogászati ellátás, vagy esetleg igény lenne több rendelési időre. 
 
Bolvári Attila képviselő megkérdezte, hogy érkeztek-e minőségi panaszok a fogorvosi ellátást 
illetően? 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy írásos panasz nem érkezett a fogorvosi 
ellátással kapcsolatban. 
A Képviselő-testület a fogorvosi beszámolót nem javasolta elfogadásra, mivel a beszámoló 
nem túl részletes, a kérdéseket a testület nem tudta feltenni. Javasolták, hogy a soron 
következő Képviselő-testületi ülésre kapjon meghívót az R.H. Dental Bt. képviselője.  
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Garamszegi Géza polgármester javasolta, hogy a 4./ napirendi pontot tárgyalják elsőként, 
mivel Marton István pék még nem érkezett meg és a 2. napirendi pontot csak az ő 
megérkezése után tudják tárgyalni. 
 
A Képviselő-testület egyetértett a polgármester által javasolt módosítással. 
 
4./ Napirend: 
Tárgya: Beszámoló a Gárdonyi Géza Művelődési Ház tevékenységéről. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy az írásbeli beszámolót mindenkinek 
megküldték. Felkérte Wildmann Erika művelődési ház vezetőt a szóbeli kiegészítésre. 
 
Wildmann Erika elmondta, hogy a beszámolóját úgy készítette el, hogy abban részletes 
tájékoztatást ad az eddigi, 11 éves munkájáról. Ezen kívül tájékoztatást adott a benyújtott 
pályázatokról és azok eredményeiről. Elmondta, hogy minden évben kevesebb pénzből kellett 
gazdálkodnia, de ugyanez igaz a családokra is. Megpróbál nyitni a fiatalok irányába, erre 
kapott felkérést. A fiatalokat elsőként a Márton nappal próbálták becsalogatni a Művelődési 
Házba, a rendezvény sikeres volt, kb. 150 fő vett részt rajta. A péntekenkénti programokat 
(ping-pong, kézműves foglalkozás, beszélgetés) folytatni szeretné, reméli, hogy minél többen 
igénybe veszik majd.  
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a nyár folyamán több 
alkalommal is megjelent a művelődési ház környékén, ahol a fiatalok csoportosultak. A 
fiatalok az összejövetelek alkalmával vélhetően drogokat is fogyasztottak, ezek  nyomai 
láthatóak voltak a művelődési ház környékén. Reméli, hogy a programok szervezése miatt a 
fiatalok inkább a művelődési házba mennek majd be és nem a drogokat részesítik előnyben. 
Másik hely ahol a fiatalok rendszeresen összeverődnek a Petőfi tér, ez sem egy jó dolog. 
Mindenképpen kell a felügyelet a fiatalok mellé. 
 
Horváth Mátyás képviselő szerint az összefogáson van a hangsúly. Véleménye szerint egy 
személynek kellene felvállalnia azt, hogy mozgósítja a fiatalokat. Megköszönte Wildmann 
Erika eddigi munkáját és azt, hogy helyet biztosítanak a Hagyományőrző Egyesületnek. 
 
Papp István alpolgármester megköszönte Wildmann Erika részletes beszámolóját. Sajnálatos 
dolognak tartja, hogy a szülők és nagyszülők nem vesznek részt a rendezvényeken, de ez 
természetesen nem a művelődési ház vezető hibája.   
 
Wildmann Erika ezzel sajnos nem tud mit kezdeni, nem lehet kényszeríteni a szülőket arra, 
hogy jelenjenek meg a rendezvényeken. Meghívta a testület tagjait a vasárnap 16.00 órakor 
tartandó színházi előadásra.  
 
Horváth Mátyás képviselő megjegyezte, hogy az előzőekben elhangozottak jellemzőek más 
településeken is, ki kell találni valamit, hogy a szülőket ösztönözzék arra, hogy megjelenjenek 
a gyermekeik szereplésein. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről további észrevétel nem volt a 
Képviselő-testület az alábbi határozatokat hozta: 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen és 1 nem szavazott érintettség 
miatt szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 82/1/2011. (XI. 17.) számú 

határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Gárdonyi Géza Művelődési Ház 
vezetőjének beszámolóját megismerte, s azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
 

2./ Napirend: 
Tárgya: Marton pékség közterület-használattal kapcsolatos kérelme. 
 
Meghívott vendég: Marton István pék 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte Marton urat, majd tájékoztatásként elmondta, 
hogy a mozgóárusítás miatt közterület-használati díjat kell fizetni az Önkormányzat felé. A 
testület az elmúlt időszakban már két alkalommal vizsgálta felül a közterület-használati 
rendeletet, de a díjak 2009. óta nem kerültek módosításra. A mozgóárusítás köztudottan 
kedvező dolog, mivel a lakosoknak nem kell elmenniük otthonról, ha vásárolni szeretnének.  
 
Matyó Anikó jegyző kijelentette, hogy az írásbeli előterjesztést mindenkinek megküldték. 
Marton úrral telefonon egyeztetett több alkalommal is. Ismertette az előzményeket a napirendi 
ponttal kapcsolatban, mely szerint felkérték a vállalkozót a közterület-használati engedély 
megkérésére, valamint tájékoztatást adtak neki a díjat illetően is. A mozgóárusítás 
engedélyezése után a helyi kereskedők kérelemmel fordultak az Önkormányzathoz annak 
érdekében, hogy ne engedélyezzék a mozgóárusítást, ez azonban nem lehetséges, mivel az 
nem tiltható meg. Megkérdezték a szomszédos településeket, hogy hol mennyi a közterület-
használati díj, amiről az előterjesztésben is tájékoztatást adott. A testületnek van joga dönteni 
arról, hogy kívánja-e módosítani a közterület-használati díjat vagy sem. A csökkentés év 
közben lehetséges, emelni nem lehet év közben a díjakat. A pékszövetség honlapján található 
egy ajánlás, ahol felhívják a pékek figyelmét arra, hogy minden esetben kötelesek engedélyt 
kérni az Önkormányzattól.  
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy van olyan település, ahol m2 után fizetnek, 
van ahol napi díj van megállapítva a közterület használat.  
Célszerű lenne a napi díjat megállapítani a mozgóárusítás kapcsán, ő személy szerint ezt 
javasolja. 
 
Marton István pék köszöntötte a Képviselő-testület tagjait. Elmondta, hogy 1968 óta dolgozik 
a szakmában, 1986 óta pedig saját vállalkozása is van. 2010. július óta végeznek 
mozgóárusítási tevékenységet, de korábban csak közterület-használati díjat kellett fizetniük 
ezért a tevékenységért, mozgóárusítási díjat nem. A vevők visszajelzései pozitívak, szeretik 
amit csinálnak, főleg az idősek örülnek a mozgóárusításnak. A nyugdíjasok ugyanis a saját 
pénztárcájukon tapasztalják, hogy kevesebb pénzük fogy akkor, ha az ő szolgáltatásukat 
veszik igénybe. Tájékoztatásként elmondta, hogy Gödön 1.000,-Ft/nap a fizetendő díj, amit 
bérleti díjként szerződés ellenében fizetnek meg az Önkormányzatnak. Sződön – Sződligeten 
nem fizetnek díjat. Őrbottyánban nem végeznek mozgóárusítási tevékenységet, mivel nagyon 
magas lett volna az összeg. Balassagyarmaton 500,-Ft/nap a közterület használati díj. 
Rétságon ezzel szemben 200,-Ft/nap a díj. Közölte, hogy a sütőipari tevékenységből 
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tisztességesen meg lehet élni, jelenleg 70 fő alkalmazottja van. Olyan jellegű hasznot azonban 
nem termel ki a vállalkozása, hogy ki tudja fizetni a napi 3.000,-Ft-os díjat. Még az élelmiszer 
áruháza után sem fizet akkor iparűzési adót, mint amennyit itt éves szinten kellene fizetnie 
közterület-használati díj fejében. Leszögezte, hogy nem ő kezdeményezte a lakosok körében 
az aláírásgyűjtést. 
 
Garamszegi Géza polgármester megköszönte a tájékoztatást, és azt is, hogy elmondta, hogy 
hogyan is kezdődött az Önkormányzattal a kapcsolata. Valóban volt aláírásgyűjtés a lakosság 
körében, úgy tűnik, hogy ez a dolog megmozgatta a lakosokat. Jobb lett volna, ha már az 
elején felkeresi az Önkormányzatot egyeztetés céljából, mert lehet, hogy nem fajultak volna 
idáig a dolgok. Biztos benne, hogy a személyes találkozás alkalmával meg tudtak volna 
egyezni. A testület a lakosok igényeit figyelembe véve vitatja majd meg a lehetőségeket. A 
testületnek lehetősége van év közben a díjakat csökkenteni, de emelést csak az év végén 
lehetéses végrehajtani.  
 
Papp István alpolgármester közölte, hogy nagyon örül annak, hogy Marton István egy sikeres 
vállalkozó, de még jobban örülne, ha itt lenne a vállalkozása a településen.  
 
Marton István pék közölte, hogy lehetséges, hogy előbb utóbb rá fognak kényszerülni arra, 
hogy ne szállítsák, hanem helyben állítsák elő a pékárut.  
 
Papp István alpolgármester szerint ingyenesen semmiképpen nem tudják biztosítani a 
közterületet a vállalkozónak, de csökkentést azt el tud képzelni a saját részéről.  
 
Wildmann Erika képviselő megkérdezte, hogy amikor elkezdtek mozgóárusítást végezni, 
akkor nem voltak tisztában a közterület-használati díjakkal? 
 
Marton István pék kijelentette, hogy először mindenképpen le akarták szondázni a települést, 
és valóban nem voltak tisztában az árakkal, de csak addig, amíg nem kaptak egy tájékoztató 
levelet az Önkormányzattól. Ezután az Önkormányzat megküldte a számlákat, ami után 
benyújtották mérséklés iránti kérelmüket. A napi 3.000,-Ft-os díjat nem tudták felvállalni, 
ugyanis ők naponta végeznek mozgóárusítást a településen. 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy amennyiben sikerül meggyőznie a testületet,  
lehet változtatni a korábbi döntésen. Évekkel ezelőtt a testületi ülésen felmerült annak a 
lehetősége is, hogy a nyugdíjasoktól bérleti díjat szednek a művelődési ház használatáért, de 
ezt a döntést a testület a lakossági felháborodás miatt törölte. Most egy olyan személy áll a 
nyugdíjasok mellett, aki korábban a bérleti díj bevezetését javasolta. Esetleg a háziorvostól is 
lehet kérni, hogy házhoz menjen, lehet, hogy ez lesz a következő kérés. Megkérdezte Marton 
István péket, hogy a pékárun kívül árul-e más terméket is az autóról? 
 
Marton István pék közölte, hogy a pékárun kívül nem árul mást az autóról. 
 
Matyó Anikó jegyző megkérdezte, hogy Gödön mi alapján fizeti a díjat, ha nem közterület 
használati díjat fizet? 
 
Marton István pék közölte, hogy úgy emlékszik, hogy területbérleti díj a neve, nem közterület 
használati díj.  
 



 9 

Fábián Sándorné lakos kérte a testületet, hogy ne vegyék el a Marton pékséget, ugyanis 
nagyon örülnek neki, hogy van ez a lehetőség a településen 
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy egyáltalán nem volt szó arról, hogy a 
testület meg akarja tiltani az árusítást.   
 
Marton István pék megerősítette a polgármester úr által elmondottakat.  
 
Papp István alpolgármester javasolta, hogy térjenek át a közterület használati díj összegének 
megvitatására. Kérte, hogy a díjat az Önkormányzat érdekeit figyelembe véve állapítsák meg.  
 
Marton István pék tájékoztatásként elmondta, hogy Gödön éves szinten 300.000,-Ft díjat 
fizet. Ha a testület a m2 ár helyett napi díjat állapít meg, azt el tudja fogadni. Napi díjnak 
500,-Ft-ot is el tudna képzelni.  
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy a mai döntés valahol a helyi vállalkozók 
ellen történik, korábban azt a kritikát kapták már, hogy nem támogatják a helyi vállalkozókat. 
Megköszönte Marton István péknek a megjelenést a szóbeli tájékoztatást.  
 
19.40 órakor Marton István elhagyta a termet. 
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy a helyi vállalkozók a településen fizetik az 
iparűzési adójukat, figyelemmel kell lenni arra is, hogy ők ne lehetetlenüljenek el. Jól meg 
kell fontolni ezt a döntést. Le kell tisztázni, hogy a mai döntés nem Marton Istvánról szól 
majd, hanem az összes olyan vállalkozóról, aki mozgóárusítást végez a településen.  
 
Papp István alpolgármester kijelentette, hogy a helyi őstermelőknek sem adnak kedvezményt 
a váci piacon, ha elmennek oda árulni, ezzel az erővel ők is elkezdhetnének lázadni. 
Véleménye szerint a lakosoknak a helyi vállalkozókat kellene védenie és támogatnia.  
 
Dredán Jánosné lakos közölte, hogy a pék a lakosokat szeretné kiszolgálni, mert így nem kell 
elmenniük a boltba. Sokkal olcsóbban meg lehet venni a pékárut az autóról, mint a boltban, 
már ez is megtakarítást jelent. 
 
Papp István alpolgármester megjegyezte, hogy örül a lakossági összefogásnak, reméli, hogy 
majd akkor is így összefognak a lakosok, ha el akarja venni az iskolát az állam, ugyanis 
biztosan el fogják venni. Már több alkalommal is meggyanúsították őt azzal, hogy 
tiszteletdíjat vesz fel az Önkormányzattól, holott ez egyáltalán nem igaz. Kérte, hogy más 
témában is fogjon össze a falu, ne csak a pék ügyében. A Kormány tervei szerint az a cél, 
hogy az Önkormányzat vessen ki adót a lakosokra és abból próbáljon megélni éves szinten.  
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy az elkeseredettség szólt az előzőekben az 
alpolgármester úrból. Tulajdonképpen arról van szó, hogy pl. Csörög településnek, mivel 
2000 fő feletti, megmarad a polgármesteri Hivatala, annak ellenére, hogy nincs csak óvodája, 
és egyéb más intézménye nincs. Tiszteletdíjjal kapcsolatban elmondta, hogy néhány évvel 
ezelőtt tényleg kaptak kb. 1-2 évig tiszteletdíjat a képviselők, de ez már kb. 4 éve nincs így.  
 
Wildmann Erika képviselő kijelentette, hogy mindenképpen figyelembe veszik a lakosok 
kérését.  
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Dredán Istvánné lakos megjegyezte, hogy a pék jóval olcsóbban adja a pékárut, mint 
amennyiért a boltban meg lehet azt vásárolni. 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy a bolt azért adja valamivel drágábban az áruját, 
mert ott még a rezsi költségeket is be kell kalkulálni. Megkérdezte, hogy van-e valakinek 
javaslata a napi díjat illetően? 
 
Horváth Istvánné lakos szerint magas a napi 3.000,-Ft-os ár, amit eddig fizetett a pék. Ha 
marad a díj akkor biztosan nem fog árusítást folytatni. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a 3.000,-Ft/nap díjat eddig kellett fizetnie a 
vállalkozónak, ezt az összeget most napi díjban fogják meghatározni.  
 
Bolvári Attila képviselő hozzátette, hogy Marton István pék azt mondta, hogy az 500 – 600 
Ft/nap díjat el tudja fogadni 
 
Garamszegi Géza polgármester javasolta, hogy 1.000,-Ft/nap díjról induljanak el.  
 
Papp István alpolgármester javasolta, hogy 800,-Ft/nap díjat állapítsanak meg. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről egyéb javaslat nem érkezett, ezért a 
800,-Ft/nap díj megállapítását tette fel szavazásra. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotta:   

 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 12/2011. (XI. 18.) számú 

határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete „A közterület használatról szóló 6/1995. 
(XI. 28.) számú többször módosított rendelet” módosítást megismerte, s azt a mellékletben 
foglaltak szerint elfogadja. 
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
 
3./ Napirend: 
Tárgya: Duplex 2003. Bt. Képviselőjének közterület használatra vonatkozó 
szerződésének felülvizsgálati kérelme. 
 
Meghívott vendég: Fónay Zsolt a Duplex 2003. Bt. képviselője 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy Fónay Zsolt kérelmét minden 
képviselőnek megküldték. 
 
Fónay Zsolt vállalkozó elmondta, hogy 9 éve bérli az üzlet alatti 147 m2-es területet az 
Önkormányzattól, többször nyújtott be vételi ajánlatot a testületnek, de mindig elutasították a 
kérelmét. A bérleti díjat magasnak tartja, kiszámolta, hogy kb. 9 havonta megvásárolja az 
épület alatti területet, annyi annak a bérleti díja. A mai helyzetben az ő bevétele is csökkent, 
megszűnt a nyerőgép üzemeltetés is, így már csak a másik vállalkozásaiból befolyt bevételből 
tudja kifizetni a havi bérleti díjat. A hírek szerint 2012-től már cigarettát sem lehet akárhol 
értékesíteni, ami azt jelenti, hogy végérvényesen be fogja zárni az üzletet és visszaadja a 
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működési engedélyt. Új profilra történő átállásra gondolt, de egyikkel sem fog akkora profitot 
elérni, hogy ezt a magas bérleti díjat ki tudja fizetni. Tervei között szerepel, hogy az épületben 
plüss állatokat és játékautomatákat tárolna, de gondolt már arra is, hogy szolárium stúdiót 
nyit, mivel ilyen még nincs a településen.  
 
Matyó Anikó jegyző megjegyezte, hogy 48.590 + ÁFA a bérleti díja 2011. évben Fónay Zsolt 
úrnak. Amennyiben a testület úgy dönt, hogy értékesíti a területet, úgy annak eladását meg 
kell hirdetni.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy a Széchenyi u. 2. szám alatti ingatlannal egy 
hrsz-on van-e az adott ingaltan? 
 
Matyó Anikó jegyző közölte, hogy a Fónay Zsolt által bérelt 147 m2-es terület külön helyrajzi 
számú terület (94/9 hrsz), külön csatorna csonkkal, amit az Önkormányzat ki is fizetett.  
 
Csonka Ferencné képviselő szerint mivel az Önkormányzatnak tervei vannak a Széchenyi u. 
2. szám alatti ingatlannal, ezért véleménye szerint ezt is figyelembe kell venni a döntés 
meghozatalánál.  
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy nagyon érdekes itt a helyzet, ugyanis a 
telek az Önkormányzaté, míg a rajta lévő épület Fónay Zsolté. 
 
Vígvári Józsefné lakos kijelentette, hogy ő egyedül él, magas a szemétszállítási díja, kéri, 
hogy tegyenek ez ellen valamit. 
 
Matyó Anikó jegyző közölte a felszólalóval, hogy ez nem a napirend témája, ezért kérte, hogy 
ügyfélfogadási napon fáradjon be a Hivatalba és személyesen megbeszélik a problémákat. 
Kérte a lakost, hogy tisztelje meg a jelenlévő vendéget azzal, hogy nem szól bele a napirendi 
pontba. 
 
Garamszegi Géza polgármester szünetet rendelt el. 
 
SZÜNET! 
 

Fónay Zsolt vállalkozó kiegészítésként elmondta, hogy évekkel ezelőtt azért maradt le egy 
EU-s pályázatról, mert nem az ő tulajdona az épület alatti földterület, ezért is szeretné 
megvásárolni azt. A közeljövőben ismét szeretne pályázatot benyújtani, aminek az egyik 
feltétele a terület megvásárlása.  
 

Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről további észrevétel nem volt a 
Képviselő-testület az alábbi határozatokat hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen és 1 nem szavazattal az alábbi 
határozatot hozta:  

 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 83/2011. (XI. 17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete Fónay Zsolt a Duplex 2003. Bt. 
képviselőjének Vácrátót, 94/9 hrsz-ú ingatlan megvásárlása iránt benyújtott kérelmét 
megismerte, azonban az értékesítést nem támogatta.  
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
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20.20 órakor Fónay Zsolt a Duplex 2003. Bt. képviselője elhagyta a termet. 
 
5./ Napirend: 
Tárgya: Tájékoztató a III. negyedévi gazdálkodás eredményéről. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság és a Szociális 
Bizottság együttes ülésen tárgyalta a III. negyedévi gazdálkodás eredményéről készített beszámolót. A 
bizottságok a beszámolót elfogadásra javasolták a testületnek. 
 
Mivel a testület részéről további észrevétel nem volt a Képviselő-testület az alábbi 
határozatokat hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 84/2011. (XI. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011. évi költségvetés III. negyedéves 
teljesítéséről szóló beszámolót megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadta. 
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
 
6./ Napirend: 
Tárgya: 2011. évi költségvetési előirányzat módosítása. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság és a Szociális 
Bizottság együttes ülésen tárgyalta a 2011. évi költségvetési előirányzat módosításáról szóló rendelet 
tervezetet. A bizottságok a módosítást elfogadásra javasolták a testületnek. 
 
Mivel a testület részéről további észrevétel nem volt a Képviselő-testület az alábbi rendeletet 
alkották: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 13/2011. (XI. 18.) számú rendelete: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011. évi költségvetési előirányzat módosításról 
szóló rendeletet a mellékletben foglaltak szerint elfogadta. 
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
7./ Napirend: 
Tárgya: 2012. évi koncepció megtárgyalása. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság és a Szociális 
Bizottság együttes ülésen tárgyalta a 2012. évi koncepcióról készített anyagot, melyet a bizottságok a  
elfogadásra javasoltak a testületnek. 
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt szavazásra bocsátotta a határozati 
javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 85/2011. (XI. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2012. évi koncepcióját 
megismerte, s azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
 

Határidő: azonnal    Felelős: polgármester  
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8./ Napirend: 
Tárgya: 2012. belső ellenőrzési ütemterv elfogadása. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy belső ellenőrzési ütemtervet a  Pénzügyi Bizottság és a 
Szociális Bizottság együttes ülésen tárgyalta, melyet a bizottságok javasoltak a testületnek elfogadni. 
Mivel hozzászólás nem volt a napirendi ponttal kapcsolatban szavazásra bocsátotta a határozati 
javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 86/2011. (XI. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2012. évi belső ellenőrzési ütemtervet 
megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

 
Határidő: folyamatos   Felelős:  polgármester 

 
9./ Napirend: 
Tárgya: Egyebek. 
 
a./ Veresegyház Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulása Társulási Tanács 
által, a KMOP-4.5.2-11 kódszámú kiírásra a „Meseliget bölcsöde bővítését szolgáló” 
pályázat benyújtásának támogatása. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a Veresegyházi Kistérség az Önkormányzat 
erkölcsi támogatását kéri a Meseliget Bölcsőde felújításához, melyre a Veresegyházi 
Kistérség pályázatot szeretne benyújtani. Az Önkormányzatnak anyagi forrást nem kell a 
pályázathoz biztosítania. 
 
Papp István alpolgármester megkérdezte, hogy mi lesz a kistérséggel, lehet már tudni valami 
konkrétat? 
 

Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy még semmi biztosat nem lehet tudni. 
 
Matyó Anikó jegyző megerősítette, hogy önerőt az Önkormányzatnak nem kell hozzátennie a 
pályázathoz, az önerőt a Kistérség teszi a pályázathoz. A másik lehetőség az, hogy ha 2013-
tól vácrátóti gyermekeket is szeretnének Veresegyházra küldeni, úgy 600.000,-Ft/év díjat kell 
fizetnie az Önkormányzatnak a Kistérséghez.  
 

Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy a bölcsőde kinek a fenntartásában lesz? 
 
Matyó Anikó jegyző elmondja, hogy a bölcsőde a veresegyházi önkormányzat tulajdonában 
és a kistérség fenntartásában lenne, de erre a megkeresés nem tér ki konkrétan. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás 
nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 87/201. (XI. 17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a veresegyházi MESELIGET 

BÖLCSŐDE III. ütemének – két bölcsődei csoport kialakítása - megvalósítására kiírt KMOP-
4.5.2-11 számú pályázat beadását azzal, hogy a beruházáshoz szükséges 10%-os önrészt 
Veresegyház Város Önkormányzata biztosítja. 
Tudomásul veszi, hogy a beruházással kapcsolatban fizetési kötelezettség az Önkormányzatot 
nem terheli. 

Határidő: folyamatos  Felelős:  polgármester, jegyző 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 nem szavazattal elutasítotte az alábbi 
határozatot:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 88/201. (XI. 17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 2013. évtől gyermekeket kíván küldeni az 
MESELIGET BÖLCSŐDE új egységébe, ezért vállalja, hogy 2013. évi költségvetésében tervezi a 
normatíva (melynek mértéke 2011. évben 490.000 Ft/fő/év) feletti összeget (melynek mértéke 
2011. évben 600.000 Ft/fő/év), és a bölcsődei férőhely(ek) igénybevételének kezdetétől a 
gyermek(ek) létszámának megfelelő összegben megfizet a fenntartónak.  
 

Határidő: folyamatos  Felelős:  polgármester, jegyző 
 
b./ Volentics Gyula támogatásiránti kérelmének ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy Volentics Gyula sződi lakos 
a Kígyósi Kápolna kiadvány támogatását kéri a testülettől. Szeretné 200 példányban 
megjelentetni a kiadványt, melyre 120.000,-Ft támogatást kér. Kérte a képviselőket, hogy 
mondják el véleményüket a kérelemmel kapcsolatban. 
 
Horváth Mátyás képviselő közölte, hogy ő a szíve szerint támogatná a kérelmet, de nem tudja, 
hogy ezt a kiadást az Önkormányzat fel tudja-e vállalni úgy, hogy nem tervezte a 
költségvetésében.  
 
Matyó Anikó jegyző javasolta, hogy a 2012. évi költségvetésnél tervezzenek ezzel az 
összeggel és térjenek vissza erre a kérelemre a költségvetés tárgyalásakor. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás 
nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 89/201. (XI. 17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy Volentics Gyula 
sződi lakos támogatás iránti kérelmét a Kígyósi Kápolna kiadványára vonatkozóan 2012. évi 
költségvetés tárgyalásáig elnapolja. 
 
  Határidő: 2012. február   Felelős:  polgármester 
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c./ Lorencz Gabriella terembérleti díj mérséklése iránti kérelem. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy mindenkinek megküldték a kérelmet, kérte a 
képviselőket, hogy mondják el véleményüket a kérelemmel kapcsolatban.  
 
Matyó Anikó jegyző kiegészítésként elmondta, hogy a testület korábban úgy döntött, hogy 
bérleti díjat állapít meg a tornaszoba és a napközi használatával kapcsolatban. Azóta az óvoda 
vezetője több alkalommal is jelezte, hogy nem célszerű az óvodai tornaszobát bérbe adni, 
mivel a tornaszobát csak gyermekek használják. Javasolta a felvetést a testületnek megvitatni. 
 
Papp István alpolgármester egyetértett azzal, hogy nem jó dolog az óvodai tornaszobába 
beengedni a felnőtteket. Ha tornázni akarnak akkor menjenek a tornacsarnokba, az 
kifejezetten ezért épült.  
 
Garamszegi Géza polgármester szerint esetleg a művelődési házban is lehetne helyiséget 
biztosítani a tornához. 
 
Wildmann Erika képviselő szerint nem művelődési házba illő tevékenység a torna, ezért 
véleménye szerint is azt kellene támogatni, hogy a tornacsarnokot béreljék ki erre a célra.  
 
Matyó Anikó jegyző megjegyezte, hogy a decemberi testületi ülésen célszerű lenne 
átgondolni a bérleti díjak kérdését, mivel ez napirendi pont lesz.  
 
Wildmann Erika képviselő véleménye szerint a díjak meghatározása fontos, mert ha magasak 
a bérleti díjak akkor nem veszik majd igénybe a szolgáltatást.  
 
Papp István alpolgármester szerint legalább a rezsi költségét fedeznie kell a bérleti díjnak, az 
a minimum amit el kell kérni bérleti díj fejében.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás 
nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 90/201. (XI. 17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 2011. december 31. 
napjától nem engedélyezi bérbe adni az óvodai tornaszobát. Az óvodai tornaszoba kizárólag 
gyermekekkel kapcsolatos rendezvény céljára használható 2012. január 1. napjától. 
 
  Határidő: 2011. december 31.  Felelős:  polgármester 
 
d./ Jobbik Magyarországért Mozgalom megkeresésének ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a Jobbik Magyarországért 
Mogalom írásos megkeresését kiküldték a képviselőknek. A Jobbik kéri a településeket, hogy 
csatlakozzanak hozzájuk és tegyenek közös erővel a 2000 fős települések megszüntetése 
ellen.  
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Papp István alpolgármester szerint örvendetes ez a megmozdulás, de politikai dologban az 
Önkormányzat nem vehet részt.  
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy mind a Jobbik, mind a Pedagógusok 
Szakszervezete falugyűlést javasol szervezni a 2000 fő alatti települések megszüntetése és a 
pedagógusok munkavégzése témájában. 
 
Papp István alpolgármester kijelentette, hogy csak abban az esetben javasolja a település 
csatlakozását a pedagógus szakszervezet felhívásához, amennyiben szakember jön el az 
összehívott falugyűlésre, ahol részletes tájékoztatást ad a kormány terveiről és annak 
következményeiről.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy fel kell-e hívnia Vácrátótnak magára a 
figyelmet ezzel a felhívással kapcsolatban? 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy amennyiben összehívják a falugyűlést, akkor 
annak nyoma lesz. 
 
Wildmann Erika képviselő szerint a Jobbiknak nem az Önkormányzathoz, hanem a helyi 
szervezetekhez kellett volna megküldenie a felhívást. 
 
Matyó Anikó jegyző elmondta, hogy a Jobbik fejléce szerepel a levélen, úgyhogy ha a 
megkereséshez csatlakozik az Önkormányzat akkor mindenképpen ott lesz a településnév.  
 
Papp István alpolgármester szerint a Jobbik megkeresését fel kellene tenni a honlapra, hogy a 
lakosok tudjanak a kezdeményezésről.  
 
Csonka Ferencné képviselő nem javasolta csatlakozni a Jobbik felhívásához.  
 
Garamszegi Géza polgármester egyetértett Csonka Ferencné kijelentésével, ő sem kíván 
csatlakozni a Jobbik felhívásához. 
 
Wildmann Erika képviselő a Pedagógus Szakszervezet felhívásával kapcsolatban elmondta, 
hogy még nem lehet tudni, hogy mi lesz, képlékeny az egész az átszervezésekkel és az állami 
tulajdonlást illetően. 
 
Papp István alpolgármester szerint mindenképpen a pedagógusoknak kell eldönteni, hogy 
szeretnének-e csatlakozni a Pedagógus Szakszervezet felhívásában foglaltakhoz.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy ha a pedagógus nem foglalkozik a felhívásban 
foglaltakkal, akkor az Önkormányzatnak miért kell tennie bármit is? 
 
Garamszegi Géza polgármester javasolta, hogy amennyiben a Pedagógus Szakszervezet küld 
egy szakembert az esetlegesen megrendezésre kerülő falugyűlésre, akkor tartsák meg azt és 
egyúttal hívják meg Dióssi Csaba országgyűlési képviselőt is. Amennyiben nem küldenek 
szakembert, úgy nem javasolja a falugyűlés összehívását.  
Kérte, hogy mind a két megkereséssel kapcsolatban hozzanak döntést. 
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás nem volt szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot.  
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen és 1 nem szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 91/2011. (XI. 17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy amennyiben a 
Pedagógus Szakszervezet szakembereket biztosít a lakosság tájékoztatására a kormány terveit 
illetően a közoktatási rendszer módosításával kapcsolatban, úgy 2011. november 26-án 16.00 
órakor falugyűlést szervez, melyre meghívást kap Dióssi Csaba országgyűlési képviselő is. 
Amennyiben a Pedadógus Szakszervezet nem biztosít szakembert a falugyűlésre, úgy azt nem 
tartja meg.  
  Határidő: 2011. november 26.  Felelős:  polgármester 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen és 1 nem szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 92/2011. (XI. 17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Jobbik 
Magyarországért Mozgalom felhívásához nem kíván csatlakozni.  
  

Határidő: azonnal  Felelős:  polgármester 
 
Garamszegi Géza polgármester ismertette a helyi FIDESZ szervezet tájékoztató levelét.  
 
Papp István alpolgármester kijelentette, hogy a FIDESZ helyi szervezete által felajánlott 
segítő jobbot szeretnék elfogadni. Tájékoztatásként elmondta, hogy őt a vacratot.info olalon 
meghurcolták, de eddig még nem kértek tőle bocsánatot. A 2104. jelű országos közút 
felújításának elhalasztása sem az Önkormányzat hibája, ezzel szemben nem ezt közölték le a 
honlapon, holott erről részletes tájékoztatást adtak a közmeghallgatáson is. A testület a 
kritikát elfogadja, de kéri, hogy a FIDESZ helyi szervezetének tagjai is fogadják a kritikát.  
 
Garamszegi Géza polgármester hozzátette, hogy valóban hosszú volt a közmeghallgatás, ez 
tény, de a visszajött viszhangok alapján minden problémát megbeszéltek, ez pedig időigényes 
volt. A testületnek az olyan jellegű kritika igen rosszul esik, amelyik nem jogos. Nem tartja 
korrekt dolognak azt sem, hogy a testületi üléseken készült video felvételeket összevágják, és 
csak azokat a dolgokat teszik fel egyoldalúan, melyeket érdekesnek gondolnak. Vácrátóton 
csak szidást kap a testület, de egy nem ide valósinak mindjárt feltűnik, hogy milyen szép lett 
pl. a Petőfi tér, Művelődési ház stb. Örül a mai napnak és annak, hogy sikerült Marton István 
pékkel megbeszélni a részleteket a mozgóárusítás kapcsán. Kérte a helyi FIDESZ képviselőit, 
hogy nézzenek magukba és ezek alapján folytassák tovább a munkájukat. A továbbiakban is 
jó munkát kívánt a helyi FIDESZ szervezetnek és szeretné, ha a jövőben egymást tudnák 
segíteni, mindenféle alaptalan kritizálás nélkül.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal hozzájárult, hogy Katotay Balázs a helyi FIDESZ 
szervezet elnöke reagáljon a polgármester által elmondottakra. 
 
Kalotay Balázs a helyi FIDESZ szervezet elnöke kijelentette, hogy a vacratot.info-n 
megjelenő cikkek fedik a valóságot, de minden esetben figyeltek az etikai korlátokra. A 
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kommentekért nem vállalják a felelősséget, de terveik között szerepel, hogy moderálni fogják 
azokat. A munkájuk már bizonyos, hogy működik. A pékkel kapcsolatban a testület 
véleménye szerint jó döntést hozott, jó irányba mozdult el ez a dolog. Megjegyezte, hogy ő 
többet kért volna a péktől. Korábban Papp István alpolgármester úr jegyezte meg egy 
beszélgetés alkalmával, hogy miért nem jönnek el a testületi ülésekre, amit most minden 
egyes alkalommal megtesznek. A testületi üléseken fontos dolgok történnek, amit 
megosztanak a lakosokkal is, olyan formában, hogy a videofelvételt felteszik a vacratot.info 
oldalra, ahol bárki megtekintheti a testületi üléseket. A mai ülésen a személyével 
kapcsolatban elhangozottak utalások, megjegyzések, ezekre azonban nem kíván reagálni.  
 
Garamszegi Géza polgármester sérelmesnek tartotta, hogy az alábbi mondat olvasható a 
vacratot.info-n „Géza akkor is hazudik, ha kérdez”, amit véleménye szerint nem lett volnaa 
szabad megjelentetni, legalábbis a moderátornak ezt a kifejezést azonnal törölni kellett volna 
a honlapról. A másik ilyen jellegű dolog a „Nokia-s doboz” emlegetése, ami szintén erős 
kifejezés, amiért szintén a moderátor a felelős. Ezzel az erővel bármi felkerülhet a honlapra, 
ezért kérte, hogy a testület szemszögéből olvassák végig a honlapon megjelent cikkeket. 
Ezekkel a kifejezésekkel lehet fokozni a hangulatot, de úgy gondolja, hogy ennek nem sok 
értelme van. 
 
A Képviselő-testület megköszönte Kalotay Balázs a hely FISZER szervezet elnökének a 
tájékoztatást. 
 
e./ Jakob Béla tulajdonában lévő Őrbottyán, 023/202 hrsz-ú ingatlanára kiadott 
környezetvédelmi működési engedély ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy Jakob Béla megkapta a 
környezetvédelmi engedélyt az Őrbottyán, 023/202 hrsz-ú ingatlanra. A környezetvédelmi 
engedélyt a település csak tájékoztatás céljából kapta meg, és csak ismertetni szerette volna 
erről a testületet.  
 
Matyó Anikó jegyző hozzátette, hogy ez még mindig nem a végleges engedélye Jakob 
Bélának, még további engedélyek beszerzése szükséges a quad-pálya üzemeltetéséhez. 
 
A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
f./ Gárdonyi Géza Művelődési Ház vezetői állására kiírt pályázattal kapcsolatos 
tájékoztatás. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a pályázat korábban kiírásra került, melyre 
eddig 10 pályázat érkezett be. A testületnek el kellene döntenie, hogy be kívánják-e hívni az 
összes pályázót vagy sem. 
 
Wildmann Erika képviselő kérte a testületet, hogy engedélyezzék, hogy a Szociális Bizottság 
helyett a Pénzügyi Bizottság bírálja el első körben a beérkezett pályázatokat, mivel személy 
szerint ő is benyújtotta pályázatát, ezért érintett a napirendi pontban. Kérte továbbá, hogy a 
testület engedélyezze, hogy a pályázat elbírálása kapcsán tartandó testületi ülésen tekintsenek 
el a jelenlététől.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás 
nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatokat.  
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen és 1 nem szavazott érintettség 
miatt az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 93/2011. (XI. 17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete Wildmann Erika képviselő 
érintettségének bejelentését elfogadta és hozzájárult ahhoz, hogy a Szociáis Bizottság helyett 
a Pénzügyi Bizottság tárgyalja a pályázatok elbírálásának kérdését az első körben. A 
Képviselő-testület hozzájárult ahhoz is, hogy Wildmann Erika képviselő a pályázat elbírlása 
során távol maradjon a testületi üléstől. 
  

Határidő: azonnal  Felelős:  polgármester, jegyző 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen és 1 nem szavazott érintettség 
miatt az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 94/2011. (XI. 17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Gárdonyi Géza 
Művelődési Házra beérkezett 10 pályázó közül kizárólag azokat hívja be a Képviselő-testület 
következő ülésére, akik megfelelnek a pályázati kiírásban előírtaknak. 
 
 Határidő: azonnal   Felelős:  polgármester 
 
Garamszegi Géza, polgármester zárt ülést rendel el, majd érintettség miatt elhagyja a termet, 
így a Képviselő-testület létszáma 6 fő. A zárt ülés keretében hozott határozat: 
 

95/2011.(XI.17.)számú határozat:  Polgármester kérelmének elfogadása, mely szerint 
társadalmi megbízatásban kívánja ellátni a továbbiakban a tisztségét. 
 

ZÁRT ülést követően a Képviselő-testület nyílt ülésre tért át 21.50 órakor. 
 

Tárgy: Polgármester munkaviszonyával kapcsolatos tájékoztatás 
 

Papp István alpolgármester elmondta, hogy zárt ülésen megvitatta a testület a polgármester úr 
által benyújtott munkaviszonnyal kapcsolatos kérelmet, amit támogatott. A továbbiakban 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatokat: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 96/2011. (XI.17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 2011. november 
30. napjától társadalmi megbízatású polgármester Garamszegi Géza részére tiszteletdíjat 
állapít meg melynek mértéke: a köztisztviselők jogállásáról szóló 1992. évi XXIII. törvény 
43.§-ának (1) bekezdése szerint megállapított illetményalap 6.5-szerese - 2011. december 1.-
től 2011. december 31. napjáig;  
2012. január 1-jétől 2011. augusztus 31-ig tiszteletdíjának mértékét a köztisztviselők 
jogállásáról szóló 1992. évi XXIII. törvény 43.§-ának (1) bekezdése szerint megállapított 
illetményalap 5.3-szorosában;  
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2012. szeptember 1-től tiszteletdíjának mértékét a köztisztviselők jogállásáról szóló 1992. évi 
XXIII. törvény 43.§-ának (1) bekezdése szerint megállapított illetményalap 6.5 szeresében 
határozza meg. 
 

Határidő: 2011. december 1.   Felelős: jegyző 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 97/2011. (XI.17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a társadalmi 
megbízatású polgármester részére költségátalányként - 2011. december 1. napjától – 
tiszteletdíjának 30 %-át állapítja meg, ugyanakkor 2011. december 1. napjától visszavonja 
133/2010. (X.14.) számon megalkotott képviselő-testületi határozatát. 
 

Határidő: 2011. december 1.   Felelős: jegyző 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 98/2011. (XI.17.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a társadalmi 
megbízatású polgármester munkaidejét 2011. december 1. napjától heti 30 órában állapítja 
meg.   

Határidő: 2011. december 1.   Felelős: jegyző 
 
Matyó Anikó jegyző kérte a Képviselő-testületet, hogy mivel az előzőekben meghozták a 
határozatokat, úgy döntsenek az SZMSZ módosításról is, mivel abban szerepel a 
polgármesteri tisztség betöltésének módja is. Ezt módosítani kell az előző döntéseknek 
megfelelően. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 14/2011. (XI.18.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az 5/2011. (IV.13.) számú 
Szervezeti és Működési Szabályzatot a mellékletben foglaltak szerint módosítja. 
 

Határidő: azonnal    Felelős: jegyző 
 
Garamszegi Géza polgármester visszajött a terembe. 
 
Papp István alpolgármester ismertette Garamszegi Géza polgármesterrel a kérelmével 
kapcsolatban hozott határozatokat és rendelet módosítását. 
 
Garamszegi Géza ismét zárt ülést rendel el a Vácrátót, 057/13 hrsz-ú ingatlanra benyújtott 
vételi ajánlat ismertetése kapcsán. 
 
99/2011.(XI.17.)számú határozat:  Vácrátót, 057/13 hrsz-ú ingatlan vételi ajánlat  elfogadása. 
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Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki 
megjelenését megköszönte és a nyílt ülést bezárta. 
 

Kme. 
 
 
 Garamszegi Géza       Matyó Anikó 
   polgármester                               jegyző 

 
Wildmann Erika 

jegyzőkönyv-hitelesítő 
 


